
Protokół nr 3/11
z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego

w dniu 24 stycznia 2011 r.

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 14.00, zakończono 017.10
Przewodniczył: - Przewodniczący Komisji Dariusz Matoszko
Protokółowała Joanna Korzeniewska Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - zgodnie z listą obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia :
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na lata 2011-

2014.
4. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2011 rok.
5. Wolne wnioski.

Ad.l.
Otwarcie i przyjęcie porządku obrad.
Komisja jednogłośnie przyjeła porządek obrad.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na lata 2011-2014.
Radny Ł.Moździerski zapytał Burmistrza i Panią Dyrektor Przedszkola Nr 4 jakie są plany odnośnie
termomodernizacji Przedszkola Nr 4.
Dyrektor Przedszkola Nr 4 wyjaśniła, ze wymaga budynek remontu, w tej chwili pojawiła się szansa
pozyskania środków na remont z tzw. funduszy transgranicznych ale na to jest potrzeba zgoda rady
do złożenia takiego wniosku.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił że będą projekty uchwały przygotowane na następną sesje
dotyczące złozenia wniosków na termomodernizację Przedszkola Nr 4 to jest uchwała intencyjna na
tym etapie nic do projektu budżetu nie wprowadzamy.
Radny Ł.Moździerski dodał, ze dwie osoby dzwoniły że radni nie chcą termomodernizacji
przedszkola Nr 4 co jest bzdurą.
Dyrektor Przedszkola Nr 4 wyjaśniła, że jeśli modernizacja przedszkola nie zostanie zrobiona to jest
to równoznaczne z jego zamknięciem.
Radny lSaciłowski wspominał że Komisja Infrastruktury pozytywnie przyjęła zgłoszony wniosek
przez Burmistrza Szczebiota.
Radna EJakimik potwierdziła, ze byłą rozmowa na ten temat z Burmistrzem szczebiotem.
Rodzice wraz z Panią Dyrektor opuścili sale.
Radny Ł.Moździerski zgłosił wniosek o zdjęcie z inwestycji budowy Sali gimnastycznej przy ZSl
kwoty 1 mln zł. z kredytu. Uzasadnił to że musimy się zastanowić czy budować tą sale za wszelką
cenę z kredytu a nie pozyskiwać środków z zewnątrz.



Dyrektor ZSl wyjaśniła, że są podpisane umowy na dofinansowanie, że będziemy składać również
do PFRONu i jeszcze raz do Urzędu Marszałkowskiego o zwiększenie środków. Poprosiła radnych
aby nie zabierali Sali dla dzieci, gdyż jest to jedyna szkołą w mieście która nie posiada własnej sali
gimnastycznej.
Radny lWierzbicki dodał, że Komisja Oświaty i Komisja Infrastruktury zaopiniowały pozytywnie
budowę tej Sali i nie należy tego blokować.
Radna E.Jakimik dodała, ze jest za budową Sali gimnastycznej ale słyszała że w projekcie
konstrukcja dachu jest nieprawidłowa czy w tym roku uda się poprawić projekt i rozpocząć tą
inwestycje.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że inwestycja nie jest zagrożona.
Radny Ł.Moździerski wycofał swój wniosek.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisjajednogłośnie wydała opinie pozytywną do projektu uchwały.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2011 rok.
Burmistrz S.Małachwiej wniósł autopoprawkę:

1) Ujęcie w budżecie projektu partnerskich w ramach Programu Współpracy Transgranicznej
Polska-Litwa-Rosja 2007-2013: "Ochrona walorów środowiskowych Gminy Sokółka i
Gminy Gusiew poprzez zmniejszenie emisji szkodliwych związków do atmosfery, wartość
projektu: 4 198776,88 euro (dofinansowanie ze środków zewnętrznych 3778899,19 euro),

2) Ujęcie w budżecie projektu partnerskiego w ramach Programu Współpracy Transgranicznej
Polska-litwa-Rosja 2007-2013: "Poprawa warunków oświatowych, społecznych i
przeciwdziałania wykluczeniu społecznemu na terenie Gminy Sokółka i Miasta Gusiew
poprzez budowę centrów edukacyjno-rehabilitacyjnego dla dzieci w Gusiewie i
Środowiskowego Domu Pomocy społecznej wraz z Ośrodkiem Pomocy Społecznej i
Przedszkole w Sokółce.", wartość projektu 1 677092, 40 euro (dofinansowanie ze środków
zewnętrznych 1 509383,16 euro).

Z-ca burmistrza P.Bujwicki zgłosił autopoprawkę:
1) W zadaniach kontynuowanych poz. 12 "Wykonanie wodociągu w ul. Roski Małe" dopisać "i

kanalizacji".
2) W zadaniach nowo rozpoczętych poz. 1 "Wykonanie nawierzchni na ul. Kolejowej" dopisać

"i ul. Siennej"
Radny S.Pałusewicz zgłosił wnioski:

1) Wykonanie dokumentacje na ul., Nową z kredytu,
2) Wykonanie chodników na ul. Lewickiego.

Z-ca Burmistrza P.Bujwicki zwrócił uwagę że nie możemy tej inwestycji wstawić do budżetu gdyż
nie jesteśmy właścicielem tej drogi.
Radny S.Pałusewicz wycofał swój wniosek odnośnie ul. Nowej.
Radny J.Saciłowski zgłosił wniosek wykonania dokumentacji na ul.Pocztową, 50 tys. zł. z kredytu.
Radny Ł.Moździerski zgłosił wniosek wykonania ul. Kleeberga, kwota 350 tys. zł.. z kredytu.
Radna lBieniusiewicz zgłosiła wniosek w inwestycjach kontynuowanych poz. 2 "Wykonanie
nawierzchni na ul. Krasickiego" dopisać" ul. Świerkową i ul. Piękną"
Przewodniczący ogłosił przerwę do momentu zakończenia sesji w dniu dzisiejszym.
Przewodniczący wznowił obrady Komisji Finansów.
Radny Ł.Moździerski zgłosił wniosek na przygotowanie projektu na budowę ul. Drzewnej; kwota 30
tys. zł. z kredytu
Radny J.Saciłowski zgłosił wniosek przygotowanie projektu na nawierzchnie asfaltową ul.
Broniewskiego; kwota 50 tys. zł. z kredytu
Radny Wierzbicki zgłosił wnioski:



1) Przygotowanie dokumentacji na budowę ul. Wiśniowej; kwota 50 tys. zł. z kredytu
2) Przygotowanie dokumentacji na budowę ul. Malmeda; kwota 50 tys. zł. z kredytu

Radny W.Bieszczad zgłosił wniosek nawierzchnia asfaltowa pomiędzy ul. lI-go Listopada a ul.
Mariańską (tzw. wysepka); kwota 120 tys. zł. z kredytu.
Radna Bieniusiewicz zgłosiła wniosek sporządzenie dokumentacji projektowej na kanalizację we wsi
Kraśniany; kwota 100 tys. zł. z kredytu.
Przewodniczący Komisji zgłosił wnioski:

1) Wykreślenie z zadań inwestycyjnych poz. 2 "Zakup centrali telefonicznej, komputerów i
oprogramowania -Urząd Miejski w Sokółce"

2) W zadaniach inwestycyjnych poz. 1 "Wykup gruntów" kwotę 700 tys. zł. zmniejszyć do
kwoty 200 tys. zł.

3) Dofinansowanie wynagrodzenia bezosobowego trenera nauki pływania w OSiR w Sokółce.
4) Zakup elektronicznej bramki na pływalnie w OSiR w Sokółce; kwota 40 tys. zł. kosztem

inwestycji nowo rozpoczętych poz. 11 "Wykonanie skate parku przy OSiR"
5) Zakup wanny z hydromasażem na pływalnie w OSiR; kwota 200 tys. zł., kosztem zadania

nowo rozpoczętego poz. 10 "Wykonanie zadaszenia trybun na stadionie przy Ośrodku Sportu
i Rekreacji"

Radny Ł.Moździewrski zgłosił wniosek zdjęcie kwoty 300 tys. zł. z zadań kontynuowanych poz.7
"Wykonanie nawierzchni bitumicznej na ul. Wodnej" oraz zdjęcie inwestycji wykonania nawierzchni
na uLPlac Kościuszki.
Sekretarz Z.Tochwin wyjaśnił, ze ulica będzie nie przejezdna na wiosnę a jest o centrum miasta i
stanowi wizytówkę.
Przewodniczący Komisji zgłosił wniosek wykreślenia pozycji z zadań nowo rozpoczętych poz. 8 do
czasu podpisania umowy z LGD "Szlak Tatarski.
Sekretarz Z.Tochwin wyjaśnił, że są zagwarantowane środki z PROWu.
Przewodniczący Komisji wycofał swój wniosek.
Radny Ł.Moździerski zgłosił wnioski:

1) Ograniczenie zadania nowo rozpoczętego poz. 2 "Wykonanie nawierzchni ul. Sportowej" do
kwoty 30 tys. zł. na wykonanie dokumentacji technicznej.

3) Wykreślenie inwestycji z zadań nowo rozpoczętych poz. 4 "Wykonanie nawierzchni drogi
Woroniany-Gliniszcze"

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie zgłoszonych wniosków.
1) Wykonanie chodnika na ul. Lewickiego; kwota 150 tys. zł. z kredytu
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.
2) Wykonanie projektu przebudowy ul. Pocztowej; kwota 50 tys. zł. z kredytu
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.
3) Wykonanie nawierzchni ul. Kleeberga; kwota 350 tys. zł. z kredytu
Komisjajednogłośnie przyjęła wniosek.
4) W inwestycjach kontynuowanych poz. 2 "Wykonanie nawierzchni na ul. Krasickiego"

dopisać" ul. Świerkową i ul. Piękną"
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.
5) Przygotowanie projektu na budowę ul. Drzewnej; kwota 30 tys. zł. z kredytu
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.
6) Przygotowanie projektu na nawierzchnie asfaltową ul. Broniewskiego; kwota 50 tys. zł. z

kredytu
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.
7) Przygotowanie dokumentacji na budowę ul. Wiśniowej; kwota 50 tys. zł. z kredytu
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.
8) Przygotowanie dokumentacji na budowę ul. Malmeda; kwota 50 tys. zł. z kredytu
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.



9) Nawierzchnia asfaltowa pomiędzy ul. II-go Listopada a ul. Mariańską (tzw. wysepka);
kwota 120 tys. zł. z kredytu.

Komisja 7 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęła wniosek.
10)Z zadań kontynuowanych pozycja 1 "Budowa wodociągu wiejskiego we wsiach Sokolany,

Sierbowce, Żuki i Plebanowce" zdjąć kwotę 100 tys. zł. i przeznaczyć na nowe zadanie
"Budowa wodociągu wiejskiego we wsiach Wierzchłowce, Gieniusze, Pawłowszczyzna,
Wierzchjedlina"

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.
11) Sporządzenie dokumentacji projektowej na kanalizację we wsi Kraśniany; kwota 100 tys. zł.

z kredytu.
Komisja 7 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęła wniosek.
12)Wykreślenie z zadań inwestycyjnych poz. 2 "Zakup centrali telefonicznej, komputerów i

oprogramowania -Urząd Miejski w Sokółce"
Komisja 4 głosami "za" przy 4 "przeciw" przyjęła wniosek.
13)W zadaniach inwestycyjnych poz. 1 "Wykup gruntów" kwotę 700 tys. zł. zmniejszyć do

kwoty 200 tys. zł.
Komisja 4 głosami "za" przy 1 "przeciw" I 3 "wstrzymujących się" przyjęła wniosek.
14)Dofinansowanie wynagrodzenia bezosobowego trenera nauki pływania w OSiR w Sokółce.
Komisja 7 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęła wniosek.
15)Zakup elektronicznej bramki na pływalnie w OSiR w Sokółce; kwota 40 tys. zł. kosztem

inwestycji nowo rozpoczętych poz. 11 "Wykonanie skate parku przy OSiR"
Komisja 6 głosami "za" przy 1 "przeciw" I 1 "wstrzymującym się" przyjęła wniosek.
16)Zakup wanny z hydromasażem na pływalnie w OSiR; kwota 200 tys. zł., kosztem zadania

nowo rozpoczętego poz. 10 "Wykonanie zadaszenia trybun na stadionie przy Ośrodku Sportu
i Rekreacji"

Komisja 4 głosami "za" przy 4 "przeciw" przyjęła wniosek.
17)Zdjęcie kwoty 300 tys. zł. z zadań kontynuowanych poz.7 "Wykonanie nawierzchni

bitumicznej na ul. Wodnej"
Komisja 4 głosami "za" przy 3 "przeciw" I 1 "wstrzymującym się" przyjęła wniosek.
18) Ograniczenie zadania nowo rozpoczętego poz. 2 "Wykonanie nawierzchni ul. Sportowej" do

kwoty 30 tys. zł. na wykonanie dokumentacji technicznej.
Komisja 5 głosami "za" przy 2 "przeciw" I 1 "wstrzymującym się" przyjęła wniosek.
19)Wykreślenie inwestycji z zadań nowo rozpoczętych poz. 4 "Wykonanie nawierzchni drogi

Woroniany-Gliniszcze"
Komisja 4 głosami "za" przy 3 "przeciw" I 1 "wstrzymującym się" przyjęła wniosek.
20) Radny Moździerski zgłosił wniosek wykonanie dokumentacji projektowej na nawierzchnie

ul. Zimowej; kwota 100 tys. zł. z kredytu.
Komisja 7 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęła wniosek.
Przewodniczący poddał pod głosowanie cały projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.6
Wolne wnioski.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Dariusz Matoszko


